

质量管理体系认证

证书编号: 83722Q0246R0M

_{兹证明} 中山市战狮户外用品有限公司

注册地址:广东省中山市板芙镇金钟村顺景工业园好景路4号厂

房首层之一

经营地址:广东省中山市板芙镇金钟村顺景工业园好景路4号厂

房首层之一

统一社会信用代码: 91442000MA4ULD3W26

质量管理体系符合 GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015 标准

认证覆盖的范围 户外烧烤炉的研发和生产;户外烧烤配件的销售

> 初次发证日期: 2022 年 10 月 08 日 本次发证日期: 2022 年 10 月 08 日

证书有效期至: 2025年10月07日



上述范围若涉及行政许可前置审批,强制性认证,本证书仅覆盖被许可资质、证书范围的产品及服务。证书有效期内,获证组织须按照规定接受年度监督审核,证书方为有效。本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网(www.cnca.gov.cn)或扫描二维码查询。

华检认证(广东)有限公司

中国・广东・中山市东区东苑南路 126 号 B 幢 203 室之一 电话/传真: 0760-88866686 邮編: 528400





QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

Certificate No: 83722Q0246R0M

This is to certify that Zhongshan Zhanshi Outdoor Products Co., Ltd

Registered Address: One of the first floors of No. 4 Factory Building, Haojing Road, Shunjing Industrial Park, Jinzhong Village, Banfu Town, Zhongshan City, Guangdong Province, P.R. China

Business Address: One of the first floors of No. 4 Factory Building

Business Address: One of the first floors of No. 4 Factory Building, Haojing Road, Shunjing Industrial Park, Jinzhong Village, Banfu Town, Zhongshan City, Guangdong Province, P.R. China

Unified social credit code: 91442000MA4ULD3W26

Is in conformity with Quality Management
System standard:GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015
Scope of certification coverage

Research &development and production of outdoor barbecue ovens; Sales of outdoor barbecue accessories

Date of initial issuance: October 08,2022
Date of issuance: October 08,2022

The certificate is valid until: October 07,2025

If the above scope involves pre-approval of administrative license and compulsory certification, this certificate only covers the licensed qualification and products and services within the scope of the certificate. During the validity period of the certificate, the certified organization must accept the annual supervision and audit in accordance with the regulations before the certificate is valid. The information of this certificate can be queried on the official website of China Certification and Accreditation Administration (www.cnca. Gov.cn) or by scanning QR code.

HUAJIAN CERTIFICATION (GUANGDONG) CO., LTD

Room 203, building B, No. 126, Dongyuan South Road, East District, Zhongshan, Guangdong, P.R.China Telephone / fax:0760-88866686 Postal Code:528400

